

MEMORANDUM

TO
All secretaries
COPY
Administrative correspondents
Restaurant Manager

FROM
Franck JOLY
LOCATION / DEPARTMENT
EM6 0016 / HCLS
DATE
17 Mar 2008
PHONE
+33 (0)5 62 11 09 60
FAX
+33 (0)5 6719 16 95
E-MAIL
franck.joly@airbus.com
REFERENCE

Lunch badges: validation of expenses through Buyside
Restaurant “the Sky”: booking confirmation through Buyside

- **Lunch badges: validation of expenses on Buyside**

Implementation date: 1st of April 2008

As indicated on the previous information about this topic, validation of lunch badges expenses will be made through Buyside in accordance with the following process:

1. The cashier delivers a receipt for each lunch registered on a lunch badge.
2. Each month, the caterer (Sodexo) sends to the badge owner (as named on the request form) a statement with the number of meals registered

Note: The badge owner must have a valid access to Buyside
A badge owner can request several lunch badges but only for one cost centre
A badge owner is responsible for only one cost centre.

3. The badge owner places an order with the relevant number of meals in Buyside (catalog Sodexo Sky & Self). It generates a Purchase Order number, which will allow the caterer to launch the invoicing process.

Note: The number of meals is supposed to be in accordance with the number of receipts delivered by the Self-restaurants.

4. In case of disagreement with the statement sent by the caterer, the badge owner has to contact the Restaurant Manager (ext. 533854)

5. Without any buyside validation within the 8 days, the caterer is allowed to invalid badges until Buyside validation. The Restaurant Manager will inform the badge owner.
 6. **Reminder: Lunch vouchers (Yellow) will not be accepted anymore from the 1st of April.**
- **Restaurant “the Sky”: booking confirmation in Buyside**

Implementation date: 1st of April 2008

1. Reservations (no change):

By phone: 517630 from 8:30 am to 4:30 pm
By e-mail: SKY, restaurant
Reservations can be booked until 10:00 am

2. Booking confirmation

Each reservation when accepted by the Sky hostess is to be confirmed by a Buyside order (catalog Sodexho Sky & Self)

- **Badges repas: validation des dépenses dans Buyside**

Date de mise en œuvre : 1^{er} avril 2008

Comme indiqué dans la précédente information sur le sujet, à partir du 1^{er} avril, la validation des dépenses badges repas sera faite via Buyside selon la procédure suivante:

1. La caissière délivre un reçu pour chaque repas enregistré sur un badge repas.
2. Chaque mois, le fournisseur (Sodexo) envoie au propriétaire du badge (comme identifié dans le formulaire de demande) un état avec le nombre de repas enregistrés.

Nota: Le propriétaire du badge doit avoir un accès valide à Buyside

**Un propriétaire de badge peut demander plusieurs badges mais seulement pour un même centre de coût
Un seul propriétaire de badge peut-être déclaré par centre de coût**

3. Le propriétaire de badge saisit dans Buyside (catalogue Sodexho Sky & Self) la commande correspondant au nombre de repas. Cela génère un numéro de commande qui autorise le fournisseur à lancer la procédure de facturation.

Nota: Le nombre de repas est supposé être conforme au nombre de reçus délivrés par les restaurants.

4. En cas de désaccord avec l'état envoyé par le fournisseur, le propriétaire du badge doit contacter le Restaurant Manager (ext : 533854)
5. En l'absence de validation Buyside dans les 8 jours, le fournisseur est autorisé à invalider le badge en attendant la validation. Le Restaurant Manager informera le propriétaire du badge
6. **Rappel: les tickets repas (jaunes) ne seront plus acceptés à partir du 1er avril.**

- **Restaurant "the Sky": Réservation confirmée dans Buyside**

Date de mise en œuvre : 1^{er} avril 2008

1. Réservations (pas de changement):

Par téléphone: 517630 de 8h30 à 16h30

Par e-mail: SKY, restaurant

Les réservations peuvent être faites jusqu'à 10 heures le jour même

2. Confirmation

Chaque réservation, lorsqu'elle a été acceptée par l'hôtesse du Sky doit être confirmée par une commande dans Buyside (catalogue Sodexo Sky & Self)

Franck Joly
Head of Safety & Services
Human Ressources - HCLS
Airbus Central Entity